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Szanowny Panie Prezydencie, 

po raz kolejny zgłosili się do mnie mieszkańcy, którzy wzięli udział w prowadzonym na zlecenie

Miasta  Kalisza  badaniu  opinii  publicznej.  Oburzenie  wzbudził  fakt,  że  ponownie  

w badaniu pojawiły się pytania o wybory parlamentarne. 

Jedno z nich brzmiało: 

„Na który z komitetów wyborczych oddałby pan/ oddałaby pani swój głos w wyborach do sejmu,

gdyby odbyły się one w najbliższą niedzielę: 

– Ogólnopolska Federacja Bezpartyjni Samorządowcy

– Nowa Lewica

– Koalicyjny Komitet PSL i Polska 2050 Szymona Hołowni 

– Koalicja Obywatelska 

– Konfederacja

– Prawo i Sprawiedliwość

W badaniu znalazło się również pytanie o poglądy polityczne 

Jak określiby pan/okresliłaby pani swoje poglądy polityczne: 

– zdecydowanie lewicowe

– raczej lewicowe

– centrowe

– raczej prawicowe

– zdecydowanie prawicowe
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W marcu 2023r w odpowiedzi na interpelację radnego Dariusza Grodzińskiego wyjaśniał

Pan,  że  „prowadzone  na  zlecenie  Miasta  Kalisza  badania  opinii  publicznej  mają  na  celu

zdiagnozowanie, jak prowadzone przez samorząd, a więc także przez Prezydenta Miasta Kalisza,

działania oceniane są przez kaliszan. „ 

Proszę o  wyjaśnienie  jak  ww.  pytania,  oraz inne pytania  dotyczące wyborów parlamentarnych

odnoszą się do oceny Pana samorządowych działań? 

Na jakiej  podstawie finansuje pan z budżetu miasta polityczne badania, skoro zgodnie  

z  ustawą  o  samorządzie  gminnym,  sprawy wyborów parlamentarnych  nie  leżą  w kompetencji

samorządu gminnego. Proszę wskazać konkretny paragraf,  który stanowi podstawę prawną do

wydatkowania środków publicznych na ten cel. 

We wspomnianej odpowiedzi na interpelację radnego Grodzińskiego załączył Pan wyniki

wcześniejszych badań opinii publicznej przeprowadzonych w 2022r. W dokumencie tym nie było

jednak uwzględnionych odpowiedzi na pytanie o oddanie głosu na konkretne partie polityczne czy

komitety  wyborcze,  a  było  ono  również  zadawane.  Dlaczego?  Proszę  o  przekazanie  tych

brakujących danych. 

Czy w poprzednich badaniach, w analogicznym pytaniu, uwzględniano Ogólnopolską Federację

Bezpartyjny Samorząd,  czy ta pojawiła się w badaniu dopiero w momencie kiedy przyłączył się

pan wraz z wiceprezydentem Grzegorzem Kulawinkiem do tego ruchu?  

Podsumowując

Proszę o informację – ile kosztowały przedmiotowe badania realizowane w 2022r w miesiącach

czerwiec, wrzesień, listopad oraz ile kosztują badania realizowane w roku 2023. 

Kiedy poznamy wyniki bieżących badań? 

Proszę o przekazanie wszystkich umów na realizację przedmiotowych badań opinii publicznej od

początku Pana kadencji, wraz ze wszystkimi fakturami i pełnymi, źródłowymi wynikami tych badań,

z uwzględnieniem wszystkich pytań i odpowiedzi.

 

Z poważaniem 

Barbara Oliwiecka


